
Fra: Anne Kristensen [mailto:anne_k14@hotmail.com] 
Sendt: 5. november 2006 16:07
Sendt til: Folketingets Oplysning
Samtale: angående trafik udvalgets lovforslag om fastsættelse af 
lufthavnstakster
Emne: angående trafik udvalgets lovforslag om fastsættelse af 
lufthavnstakster
  

Hej
Mit navn er Anne Kristensen Cook. 
Af mit efternavn kan man måske ane at det ikke er dansk, jeg er lige blevet 
gift med min dejlige mand, som er englænder.
Vi rejser derfor tit til England med ryanair, og som så mange andre blandende 
par er vi afhængig af en billig flyrute til England. 
Jeg blev utrolig overrasket, vred, skuffet og forbløffet, da jeg læste i avisen at 
Trafikudvalget vil lave et lovforslag om at fastsætte lufthavnstaksterne, og 
hvilken betydning det vil få for Århus lufthavn. 
Det undre mig meget hvorfor det skal bureaukratiseres, i stedet for at have 
den nuværende konkurrence. Som der skrives i avisen , gør det, det meget 
mere besværligt at forhandle nye ruter og ikke mindst bibeholde nuværende 
ruter.
Det kan ikke være rigtigt, at vi som forbruger, der er afhængig af billige 
flyruter mellem England og Århus, skal straffes. Vi er ikke så rige, at vi kan 
betale SAS' priser, og hvis loven skræmmer Ryanair væk, så vil SAS helt 
sikkert unden konkurrence vil sætte deres priser yderlig op. Skal det virkelig 
gå ud over alle de par og børnefamilier der er af blandende nationaliteter? 
I øvrigt vil det også betyde at ikke så mange turister vil komme til landet og 
bruge deres penge i Danmark.
Lovforslaget er helt godnat efter min mening.

Mvh. en skuffet og chokkeret borger, der kan se frem til ikke at se familien og 
vennerne i England så ofte, som hendes behov er, hvis denne lov vedtages. 
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